



# Gøttrup Fiskepark

Gøttrupvej 311 c, Gøttrup · 9690 Fjerritslev · Tlf. +45 4045 7233

E-mail: gsm@nypost.dk · www.gottrup-fiskepark.dk



**Gøttrup Fiskepark** er en af Danmarks største og kønneste »put & take« fiskeparker. I et stort område på over 100.000 m<sup>2</sup> ligger der en stor sø, omgivet af en smuk natur med skovpartier, engarealer og slugter, hvor man altid kan finde læ for blæst og regn. I søen er der udsat tusindvis af regnbue-, bæk- og kildeørreder. Desuden findes der også gedder, sandarter samt ål. Der udsættes ørreder fra 0,8 til 10 kg.

Rundt om søen er der borde og bænke samt læhytter. Desuden er der servicehus, toilet samt udendørs renselads.



**Gøttrup Fiskepark** ist einer der größten und schönsten »Put & Take« Angelparks Dänemarks. Auf einem über 100.000 m<sup>2</sup> großen Gelände liegt ein großer See, umgeben von schöner Natur mit Wald- und Wiesenpartien und Schluchten, wo man stets Schutz vor Wind und Wetter findet. Im See wurden tausende von Regenbogenforellen, Bachforellen und Bachsaiblingen ausgesetzt. Außerdem gibt es Hechte, Zander und Aale. Es werden Forellen von 0,8 bis 10 kg ausgesetzt.

Rund um den See stehen Tische und Bänke sowie Schutzhütten. Außerdem gibt es ein Servicegebäude, Toiletten und einen Reinigungsplatz im Freien.



**Gøttrup Fiskepark** is one of Denmark's largest and loveliest put & take angling parks. In a large area of more than 100,000 m<sup>2</sup> there lies a big lake, surrounded by lovely countryside with areas of woodland, meadowland and ravines where you can always find shelter from the wind and the rain. Thousands of rainbow, river and brook trout have been put out in the lake. In addition, there are pike, zander and eel. Trout from 0.8-10 kg are put out.

Around the lake there are tables and benches as well as huts providing shelter. There is also a service building, toilet and outdoor fish-cleaning facility.

Priser/Preise/Prices pr. stang/pro Rute/per rod	DKK
2 time/stunde/hour	70,-
3 timer/stunden/hours	100,-
5 timer/stunden/hours	140,-
8 timer/stunden/hours	200,-
24 timer/stunden/hours	350,-

## Åbningstider

Åben døgnet rundt - året rundt.

## Öffnungszeiten

Ganzjährig rund um die Uhr geöffnet.

## Opening hours

Open throughout the year and round the clock.

*Kun én stang pr. fiskekort!*

*Nur eine Rute je Angelkarte!*

*Only one rod per angling permit!*